
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 142
van ALLESSIA CLAES
datum: 29 november 2019

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Kweek met ongezonde dieren  -  Sancties

Op de schriftelijke vraag nr. 48 van 17 oktober 2019 van Vlaams volksvertegenwoordiger 
Sofie Joosen omtrent de kweek van designerkatten en andere hybride kruisingen en de 
controle daarop, antwoordde de minister dat de Vlaamse regelgeving voor zich spreekt 
en het kweken met ongezonde dieren of wie door het kweken de gezondheid en/of het 
welzijn van de jongen in gevaar brengt, daarvoor gesanctioneerd zal worden.

1. Hoeveel sancties werden de laatste vijf jaar gegeven? Graag een opsplitsing per jaar 
en per kattensoort.

2. De minister stelt in zijn antwoord (op vraag nr. 48) ook dat het algemene principe 
aangevuld kan worden met specifiekere maatregelen. 

Welke specifieke maatregelen worden bedoeld? Werden er reeds maatregelen 
genomen? Graag een overzicht.

3. De minister stelt nog geen advies te hebben ontvangen van de Vlaamse Raad voor 
Dierenwelzijn. 

Is hij van plan een advies te vragen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 142 van 29 november 2019
van ALLESSIA CLAES

1. Deze gegevens worden niet afzonderlijk bijgehouden. Sinds 2015 werden 7 boetes 
opgelegd omwille van het overtreden van het verbod op het kruisen van honden- 
en/of kattenrassen.

2-3.Ik heb de Raad voor Dierenwelzijn gevraagd om een werkgroep ‘fokkerij’ op te richten 
om de welzijns- en gezondheidsproblemen ingevolge van het huidige fokbeleid te 
bekijken en me daarover te adviseren. Op grond van dat advies zal ik maatregelen 
uitwerken.


